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Jei žodis turi ne vieną, o du ar daugiau skiemenų, tai kalbėdami vieną kurį jo skiemenį išryškiname, 

paprastai tardami stipresniu (garsesniu) ir kiek aukštesniu balsu negu kitus. Pavyzdžiui, žodyje 

mokykla stipriau pasakome paskutinį skiemenį la. Vieno kurio skiemens išryškinimas, stipresnis 

ištarimas žodyje vadinasi k i r t i s . Stipriau ir kiek aukštesniu balsu ištartas skiemuo yra 

k i r č i u o t a s . 
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